

Der Gitarrist Stefan Grasse studierte Jazz- und klassische Gitarre in München, Nürnberg, Salzburg und Glasgow. Er wurde mehrfach ausgezeichnet, u.a. mit einem Kulturförderpreis der Stadt Nürnberg 1996, dem Kulturpreis des Kulturforums Franken 2004 und dem Kulturförderpreis des Bezirks Mittelfranken 2018. Bis 2023 gab er weit über 3000 Konzerte in vielen europäischen Ländern, Australien, Argentinien, China, Türkei und den USA. Seit 1993 hat Stefan Grasse 21 Alben veröffentlicht.

Guitarist Stefan Grasse studied jazz and classical guitar in Munich, Nuremberg, Salzburg and Glasgow. He has been awarded the Royal Scottish Academy's "Guitar Challenge Prize 1991", the "Scottish Society of Composers' Award 1991" and Cultural Awards of the City of Nuremberg 1996, the Kulturforum Franken 2004 and the Regional District of Middle Franconia 2018, Germany. He has given over 3,000 concerts in Europe, Argentina, Australia, China, Turkey and the USA. Since 1993 Stefan Grasse has released 21 albums.

www.stefan-grasse.de



Impressum / Imprint
Stefan Grasse
www.stefan-grasse.de
Layout: gillitzer.net
Photo: Philippe Gerlach

Gefördert durch / Sponsored by

SAITENWIRBEL



gillitzer.net

**Concerts at 6 pm
in Nuremberg
cathedrals & churches
12th to 26th May 2024**

**18 Uhr-Konzerte
in Nürnberger
Kirchen und Kapellen
12. bis 26. Mai 2024**

**Stefan Grasse
Gitarre/Guitar**



Stefan Grasse
Musik für Gitarre
von Tárrega, Beethoven, Chopin, Satie und Grasse

Mit dem Programm der diesjährigen 18 Uhr-Konzerte reagiert Stefan Grasse auf die aktuellen Ereignisse unserer Zeit. Krisen und Verwerfungen wecken die Sehnsucht nach Sicherheit und einer idealen Welt. Umso wichtiger und wirkungsvoller kann Musik einen emotionalen Schutz und eine innere Balance bieten. Dieses Innehalten und Nachspüren ist seit jeher Inspiration romantischer Kunst und Musik.

Stefan Grasse spielt romantische Musik, die uns entrückt und verzaubert. Es erklingen eigene neo-klassische Kompositionen und ausgewählte Werke von Tárrega, Beethoven, Chopin und Satie.

Dauer ca. 50 Minuten.

Eintritt frei, Spenden willkommen.

Stefan Grasse
Music for Guitar
by Tárrega, Beethoven, Chopin, Satie and Grasse

With the programme for this year's 6 pm concerts, Stefan Grasse is reacting to the current events of our time. Crises and upheavals awaken a longing for safety and an ideal world. This makes music all the more important and effective in providing emotional protection and inner balance. This pausing and contemplation has always been inspiration of romantic art and music.

Stefan Grasse plays music that captivates and enchants us. He will perform his own neo-classical compositions and selected romantic works by Tárrega, Beethoven, Chopin and Satie.

Concerts last about 50 min.

Admission free, donations welcome.

Konzerttermine 18 Uhr
Concert dates 6 pm

So, 12. Mai
Wehrkirche Katzwang
Rennmühlstr. 14

Mo, 13. Mai
Gustav-Adolf-Gedächtniskirche
Allersberger Str. 116

Di, 14. Mai
St. Bartholomäus
Weinickeplatz 2

Mi, 15. Mai
Burgkapelle St. Walburgis
Auf der Burg

Do, 16. Mai
St. Jakob
Jakobsplatz 1

Fr, 17. Mai
Johanniskirche Eibach
Eibacher Hauptstr. 61

Sa, 18. Mai
St. Egidien
Egidienplatz 12

So, 19. Mai
St. Nikolaus und St. Ulrich
Kirchenberg 1 (Mögeldorf)

Mo, 20. Mai
St. Georg
Bierweg 35

Di, 21. Mai
St. Sebald
Winklerstr. 26

Mi, 22. Mai
St. Jobst
Äußere Sulzbacher Str. 140

Do, 23. Mai
Peterskapelle
Kapellenstr. 12

Fr, 24. Mai
Rochuskapelle
Beim Rochuskirchhof 17

Sa, 25. Mai
St. Johanniskirche
Am Johannisfriedhof

So, 26. Mai
St. Klara
Königstr. 64



Alle Kirchen in googlemap:

All churches on googlemap:

<https://maps.app.goo.gl/DEMzRort8QQBaAGe8>